
Sundheds- og Ældreudvalget

Til: Sundheds- og ældreministeren

Dato: 29. august 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

Spørgsmål 879
Deler ministeren den opfattelse, som lektor i forvaltningsret på Aalborg Uni-
versitet, Sten Bønsing, den 22. august 2016 giver udtryk for i artiklen ”Toplæ-
ger oplyste ikke om økonomiske bånd til industrien” i Jydske-Vestkysten om,
at det må betragtes som brud på Forvaltningsloven, når offentligt ansatte læ-
ger tager imod eksempelvis sponsorrejser fra private virksomheder, fordi dis-
se skal betragtes som gaver?
Spørgsmålet bedes besvaret forud for samråd BJ.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Flemming Møller Mortensen (S).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Flemming.M.Mortensen@ft.dk
og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Liselott Blixt
formand
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